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Bestuursberichten
In oktober liepen wij hier in Den Dolder nog vaak rond 
in korte mouwen en ging de barbecue nog regelmatig 
aan. Het leek wel lente. De Belangenvereniging Den 
Dolder raakte ook een beetje in lente-sferen. Er is na-
melijk voortgang op een aantal dossiers. Dossiers, 
waar de BDD zich vol voor ingezet heeft.

Zoals u elders in dit Dolders Nieuws kunt lezen, blijven de 
huizen van het Duivendorp uiteindelijk allemaal op de ge-
meentelijke monumentenlijst staan. Het gevolg is dat de 
gevreesde sloop en nieuwbouw van de baan zijn. Dat is 
goed nieuws voor de bewoners en voor het behoud van 
deze belangrijke historische plek in Den Dolder.
Een ander gebouw dat behouden blijft is de Kameel. De 
gemeente wilde dit voormalige schoolgebouw aan de Dol-
derseweg slopen. Bij gebrek aan een dorpshuis werd de 
voorgenomen sloop door de Belangenvereniging als veel 
te voorbarig gezien. Wij waren niet de enige. Vanuit ons 
dorp werd door een aantal inwoners een initiatief opgezet 
om de Kameel te behouden omdat er behoefte is aan een 
goede en flexibele ruimte voor maatschappelijke en buurt 
activiteiten zoals het jongerenwerk van Djoin, schildercur-
sussen en bijvoorbeeld muziekles. Dit initiatief (waar de 
Belangenvereniging zich ook voor heeft ingezet) heeft er 
toe geleid dat in het coalitieakkoord is opgenomen dat 
de Kameel behouden blijft zolang er geen dorpshuis ge-
bouwd is voor Den Dolder. Er wordt binnenkort met een 

nieuw opgerichte stichting een overeenkomst getekend 
waarin de voorwaarden voor gebruik voor in ieder geval 
de komende vijf jaren worden vastgelegd. Het is mooi dat 
na de jarenlange discussies over het Dorpshuis nu einde-
lijk als tijdelijke voorziening een positieve en concrete stap 
door de gemeente gezet is. Er was flink wat doorzettings-
vermogen van de initiatiefnemers voor nodig, maar de zon 
lijkt zowaar door te breken!
Er is ook voortgang op het gebied van bouwprojecten; De 
bouw op het terrein van de voormalige Hazenbosch school 
start circa half november. Naar verluid had de bouw al eer-
der kunnen starten, begin oktober. Door wat onduidelijk-
heden binnen de ambtelijke gemeentelijke organisatie is 
het pakketje met de laatste documenten nodig voor de 
uiteindelijke goedkeuring om te starten met de bouw zes 
weken blijven liggen op een bureau. Dit toont aan dat een 
goed werkende ambtelijke organisatie belangrijk is om 
de intenties van wethouders en de politiek tot werkelijk-
heid te brengen. Ook het bouwproject op het voormalige 
Delta terrein gaat binnenkort van start. In december gaan 
deze huizen in de verkoop. De bouw op het Overtoom 
terrein en de aanleg van de fietstunnel bij de Tolhuislaan 
lopen helaas nog niet zo’n vaart. Wel is er een financiële 
reserve in de gemeentelijke begroting opgenomen voor 
de Tolhuislaantunnel. Dit betekent dat de gemeente hoe 
dan ook de tunnel wil laten bouwen, ook als ProRail niet 
mee zou betalen in het geval dat het Drieluik niet volledig 
uitgevoerd gaat worden. De BDD is hier blij mee, maar is 
ondertussen wel ongeduldig geworden omdat de voort-

gang in het project fietstunnel niet echt zichtbaar is. Naast 
al het bouwen in ons dorp wordt er ook een stukje natuur 
nadrukkelijk beschermd in ons dorp. Het bosgebied tussen 
de Lassuslaan in Bilthoven-Noord en DOSC is onlangs her-
metisch afgesloten door een hek ter hoogte van de Gerard 
Pranglaan. De mensen uit Den Dolder Noord wandelen al 
decennia lang in dit bosgebied. Van de een op de andere 
dag was dat verboden. Het lijkt er op dat er in voorberei-
ding op de bouw van DOSC en de Brede School afspraken 
zijn gemaakt over de toegankelijkheid van dit bosgebied. 
Bij deze afspraken waren meerdere partijen betrokken, 
maar niet de bewoners die dit stukje bos gebruikten voor 
hun dagelijkse wandeling. De Belangenvereniging heeft 
net als een aantal inwoners en de bewonersgroep Schrö-
der vd Kolklaan bezwaar gemaakt tegen de vergunning 
voor het geplaatste hek. Inmiddels ligt deze kwestie bij de 
Bezwarencommissie van de Gemeente. De bezwaarden 
konden onlangs hun argumenten in een zitting nader toe-
lichten .BDD heeft dat ook gedaan. Dit dossier gaat onder-
tussen niet alleen over de vergunning van het hek, maar 
ook over het bestemmingsplan dat in 2008 aangepast is. In 
dit bestemmingsplan is het bosgebied bestempeld tot ge-
bied ´niet betreden´. Het is te hopen dat de commissie ook 
kijkt naar deze periode. Een periode waarbij transparantie, 
participatie en inspraak van burgers niet zo logisch was als 
nu. Wij wachten het oordeel van de bezwarencommissie 
met interesse af.
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